
 

 

 

 

 

LATVIJAS REPUBLIKA 
VALKAS NOVADA PAŠVALDĪBA 

Reģ.Nr.90009114839, Norēķinu konts LV16UNLA0050014283134, AS SEB banka, kods UNLALV2X  

Semināra iela 9, Valka, Valkas novads, LV-4701, tālr.64722238, E-pasts: novads@valka.lv 

 

SAIMNIECISKO  LIETU  KOMITEJAS 
 

SĒDES PROTOKOLS 
Valkā 

 
2023.gada 12.oktobrī                 Nr.7 
 
Sēde sasaukta pulksten 13:00 

Sēde atklāta pulksten 13:00 

Sēdes norises vieta: Valkas novada pašvaldības ēkā, Beverīnas ielā 3, 2.stāva zālē. 

Tiek veikts komitejas sēdes audioieraksts. 
 
Sēdi vada:  Aigars Roga – Saimniecisko lietu komitejas priekšsēdētājs 
 
Sēdi protokolē:  Ilva Asejeva – Pašvaldības administrācijas izpildsekretāre 
 
Sēdē piedalās 

deputāti: Agris Krastiņš – Saimniecisko lietu komitejas priekšsēdētāja vietnieks (piedalās 

attālināti ZOOM video tiešsaistes platformā; atslēdzas 13:45) 
Gita Avote – Saimniecisko lietu komitejas locekle   
Dace Bašķe – Saimniecisko lietu komitejas locekle  
Guntis Albergs – Saimniecisko lietu komitejas loceklis  
Juris Žurovičs – Saimniecisko lietu komitejas loceklis (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā; atslēdzas pulksten13:45; pieslēdzas pulksten 13:50) 

 
Sēdē nepiedalās: Jānis Anže – Saimniecisko lietu komitejas loceklis  
 
Sēdē piedalās:  Viesturs Zariņš – pašvaldības domes priekšsēdētāja vietnieks 

Agnis Birkavs – pašvaldības domes deputāts 
 Vents Armands Krauklis – pašvaldības domes deputāts (piedalās attālināti ZOOM 

video tiešsaistes platformā) 
Sandra Pilskalne – pašvaldības domes deputāts (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 
Vilmārs Vesingi – pašvaldības domes deputāts (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 
 
Sēdē piedalās Valkas novada pašvaldības darbinieki: 
   Valdis Šaicāns – Izpilddirektors 

Vita Boša – Grāmatvedības un finanšu nodaļas vadītājas vietniece 
Ieva Bērziņa – Juridiskās nodaļas vadītāja 
Ivo Leitis – Sabiedrisko attiecību speciālists (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes 

platformā) 

Dace Pūce – Elektronisko plašsaziņas līdzekļu speciāliste (piedalās attālināti ZOOM 

video tiešsaistes platformā) 
Jānis Vindēls – Nekustamo īpašumu speciālists 
Lāsma Engere – Juridiskās nodaļas vadītāja vietniece zemes pārvaldības 
jautājumos 
Viktors Bavins – Pilsētas teritorijas apsaimniekošanas nodaļas vadītājs 
Pēteris Pētersons – Ērģemes un Kārķu pagastu pārvalžu vadītājs  
Ligita Sīmane – Valkas pagasta pārvaldes vadītāja 
Vilnis Vilguts – Vecākais datorsistēmu un datortīklu administrators 
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Piedalās: SIA “ZAAO” pārstāvji – M.Vīgants, G.Kukainis, I.Barutina 
 
Darba kārtība: 

1. Par azartspēļu telpas (Rūjienas 31, Valkā) atrašanās vietas maiņu 

2. Par ***** iesnieguma izskatīšanu 

3. Par Vidzemes atkritumu apsaimniekošanas reģionālā plāna, saistošo noteikumu projekta par 

atkritumu apsaimniekošanu un par atkritumu apsaimniekošanas maksas izmaiņām 

4. Par dzīvokļa iegādi 

5. Par papildu līdzekļu piešķiršanu Kārķu autotransporta budžetā 

Informatīvais jautājums 
6. Par ielu un ietvju pārbūvi Valkas pilsētā 2024.gadā izvērtēšanu 

 

Deputāti, atklāti un vārdiski balsojot, PAR – 6 deputāti (A.Roga, G.Avote, A.Krastiņš, G.Albergs, 
D.Bašķe, J.Žurovičs), PRET – nav, ATTURAS – nav, apstiprina Valkas novada pašvaldības Saimniecisko 
lietu komitejas sēdes Nr.7 darba kārtību. 
 

1.§ 
Par azartspēļu telpas (Rūjienas 31, Valkā) atrašanās vietas maiņu 

_________________________________________________________________________________ 

(V.Zariņš) 
 

Ziņo, izklāstot saņemtā iesnieguma saturu (pielikumā), V.Zariņš. 
Debatē: A.Birkavs, L.Engere, J.Vindēls, V.A.Krauklis, V.Vesingi. 
V.Zariņš skaidro, ka iesniegumā minētais īpašums tika izsolīts ilgtermiņa nomā SIA “LVBet Caffe” un pašreiz 
nekādi šķēršļi nav konstatēti, lai pašvaldība šādu atļauju nedotu.  
A.Birkavs uzdod jautājumu par nomnieka saistību izpildi un vēlas precizēt, vai pārceļoties uz jaunu ēku, tiks 
izvietoti vairāk spēļu automātu, uz ko L.Engere atbild, ka mazajā ēkā ir plānots izvietot kafejnīcu, bet citas 
informācijas nav, kā arī norāda, ka iesnieguma iesniedzējs vēlas saņemt ēkas plānus, bet nav norādījis 
kādus tieši. J.Vindēls, atbildot par nomas maksu, paskaidro, ka uz doto brīdi saistību apmērs nomniekam ir 
gandrīz 17 000,00 EUR. 
V.A.Krauklis pauž viedokli, iekams nav nokārtotas saistības, nevajag piešķirt atļauju.  
Saimniecisko lietu komiteja uzdod izpilddirektoram sniegt atbildi iesniedzējam, ka pēc parādsaistību 
nokārtošanas pašvaldība izskatīs šo jautājumu. 
 
 

2.§ 
Par ***** iesnieguma izskatīšanu 

_________________________________________________________________________________ 

(V.Bavins) 
 

Ziņo, izklāstot iesnieguma saturu (pielikumā), V.Bavins. 
Debatē: V.A.Krauklis, A.Roga. 
V.Bavins informē, ka iesniegumā norādītajās kapu pārvaldnieku darbībās nav saskatāms pārkāpums, kā arī 
norāda uz Meža kapu uzturēšanas problēmām. Uzskata, ka nepieciešams izveidot kapu komisiju. Informē 
par situāciju ar Cimzes kapiem, kā arī par apbedīšanas nosacījumiem, kas tiek veikti uz veciem, nekoptiem 
kapiem. Norāda uz nepieciešamajām korekcijām pašvaldības saistošajos noteikumos. 
V.A.Krauklis sniedz savu komentāru par citu pašvaldību pieredzi apbedījumu veidošanā, kā arī piekrīt tam, 
ka būtu nepieciešams izveidot kapu komisiju, kura izskatītu un uzskaitītu nekoptos kapus. 
Saimniecisko lietu komiteja uzdot izpilddirektoram sniegt atbildi iesnieguma iesniedzējam un Pilsētas 
teritorijas apsaimniekošanas nodaļas vadītājam sagatavot grozījumus saistošajos noteikumos un izvirzīt 
locekļus kapu komisijas sastāvam, apstiprinot to nākamajā komitejas sēdē. 

 
 

3.§ 
Par Vidzemes atkritumu apsaimniekošanas reģionālā plāna, 

saistošo noteikumu projekta par atkritumu apsaimniekošanu un 
par atkritumu apsaimniekošanas maksas izmaiņām 

_________________________________________________________________________________ 

(V.Šaicāns) 
 

Ziņo, izklāstot saņemtās vēstules saturu (pielikumā), V.Šaicāns. 
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Debatē: V.A.Krauklis, A.Roga. 
V.Šaicāns informē par pieņemtajiem lēmumiem SIA “ZAAO” dalībnieku kopsapulcē. 
Uzstājas SIA “ZAAO” pārstāvis M.Vīgants, iepazīstinot ar sagatavoto prezentāciju un skaidro, kāpēc tiek 
palielināta maksa par nešķiroto atkritumu izvešanu.  
V.A.Krauklis jautā, kā paliek ar kompostēšanas laukumu izveidošanu uz vietām, uz ko G.Kukainis atbild, ka 
ideja nav apstājusies, bet izmaksas ir ļoti lielas. Nosauc citu pašvaldību pieredz. Notiek diskusija par 
bioloģisko atkritumu savākšanas iespējām. 
V.Šaicāns precizē, ka nepieciešamos lēmumus mūsu pašvaldība pieņems novembrī, līdz ko tiks saņemti 
apstiprinājumi no SIA “ZAAO”. 
G.Kukainis papildina ar informāciju par reģionālo atkritumu apsaimniekošanas centru izveidi, ar ko vēlas 
vērst uzmanību uz to, ka SIA “ZAAO” ir pilnībā gatavs uzņemties šāda centra pārvaldīšanu. 
A.Roga aicina balsot. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR – 
6 deputāti (A.Roga, G.Avote, A.Krastiņš, G.Albergs, D.Bašķe, J.Žurovičs), PRET – nav, ATTURAS – nav, 
Saimniecisko lietu komiteja 
N O L E M J : 

1. Publicēt Valkas novada pašvaldības saistošos noteikumus “Par sadzīves atkritumu 
apsaimniekošanu Valkas novadā” sabiedrības viedokļa noskaidrošanai. 

2. Paredzēt termiņu sabiedrības viedokļa noskaidrošanai: 2 (divas) nedēļas no noteikumu 
publicēšanas dienas. 

3. Konceptuāli atbalstīt Vidzemes atkritumu apsaimniekošanas reģionālā plāna (AARP) 2023-
2027.gadam apstiprināšanu un atkritumu apsaimniekošanas reģionālā centra izveidi un virzīt šo 
jautājumu uz domes sēdi, kad SIA “ZAAO” būs saņēmusi saskaņojumu/atsauksmi no Vides 
pārraudzības valsts biroja. 

4. Konceptuāli atbalstīt nešķiroto sadzīves atkritumu apsaimniekošanas maksas noteikšanu Valkas 
novadā 2024.gadā un virzīt šo jautājumu uz pašvaldības domes sēdi, kad SIA “ZAAO” būs 
saņēmis Regulatora lēmumu par SIA “ZAAO” jauno sadzīves atkritumu nešķiroto sadzīves 
atkritumu apstrādes tarifu. 

5. Par lēmuma izpildi atbild Juridiskās nodaļas vadītājs. 
6. Lēmuma izpildi kontrolē pašvaldības izpilddirektors. 
7. Lēmums stājas spēkā tā pieņemšanas brīdī. 

 
 

4.§ 
Par dzīvokļa iegādi 

_________________________________________________________________________________ 

(P.Pētersons) 
 

Ziņo, izklāstot iesnieguma saturu (pielikumā), P.Pētersons. 
Debatē: L.Engere, V.Zariņš, A.Birkavs, V.Šaicāns, G.Avote, G.Albergs. 
P.Pētersons informē, ka Kārķu pagasta budžetā ir iekļauti finanšu līdzekļi, kas paredzēti dzīvokļa iegādei, 
bet, lai to varētu izdarīt, ir jāpieņem pašvaldības domes lēmums, ka pašvaldība to vēlas. Nekustamais 
īpašums atrodas Kārķos, Māja 3-3, 1.stāvā un iegādes summa ir atbilstoša. 
L.Engere izsakās, ka pašreiz nav saņemts iesniegums no privātpersonas par vēlmi pārdot pašvaldībai 
minēto dzīvokli.  
V.Zariņš ierosina komitejai izlemt, vai pašvaldība vēlas to darīt vai nē. 
V.Šaicāns izsakās, ka šajā gadījumā ir izšķiršanās šo dzīvokli pirkt vai nepirkt, bet vērš uzmanību uz to, ka 
laiku pa laikam kādu dzīvokli pašvaldība nodod atsavināšanai, un kā vēl vienu aspektu norāda, ka Vijciema 
pagastā nav neviena pašvaldības dzīvokļa, savukārt Zvārtavas pagastā ir palikuši tikai daži pašvaldības 
dzīvokļi.  
 
Deputāts J.Žurovičs un A.Krastiņš pamet ZOOM tiešsaistes platformu pulksten 13:45. 
Deputāte D.Bašķe iziet no sēžu zāles pulksten 13:48. 
 
G.Avote izklāsta, ka, apskatot vairākus pašvaldības dzīvokļus, kas nav izīrēti, nākas secināt, ka tie ir ļoti 
sliktā stāvoklī. A.Birkavs piebilst, ka par šiem tukšajiem dzīvokļiem pašvaldība maksā komunālos 
maksājumus katru mēnesi. 
P.Pētersons paskaidro, ka dzīvoklis nav labā stāvoklī, bet atrodas labā vietā, kā arī to varētu iekļaut sociālo 
dzīvokļu projektā. 
A.Roga ierosina dzīvokļa īpašniekam iesniegt iesniegumu pašvaldībā un papildus tam aizbraukt apskatīt 
minēto dzīvokli. 
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Deputāts J.Žurovičs pieslēdzas sēdei attālināti ZOOM video tiešsaistes platformā pulksten 13:50. 
 
Saimniecisko lietu komitejas priekšsēdētājs A.Roga apņemas noorganizēt braucienu uz Kārķiem, lai 
apskatītu minēto dzīvokli un jautājumu virzīt izskatīšanai Finanšu komitejā. 
 
 

5.§ 
Par papildus līdzekļu piešķiršanu Kārķu autotransporta budžetā 

_________________________________________________________________________________ 

(P.Pētersons) 
 

Ziņo, izklāstot iesnieguma saturu (pielikumā), P.Pētersons. 
Debatē: G.Albergs, V.Šaicāns, V.A.Krauklis, V.Boša. 
P.Pētersons piedāvā iespējamos risinājumus, kā varētu salabot autobusa motoru, detalizēti izklāstot katra 
piedāvātā varianta izmaksas. 
Notiek diskusija pa iespējamo risinājumu. 
G.Albergs atbalsta 2.variantu. 
V.Šaicāns izsakās, ka norakstīt šo autobusu būtu neprāts, atbalstot 2.variantu. 
V.A.Krauklis arī atbalsta 2.variantu. 
 
Deputāte D.Bašķe atgriežas sēžu zālē pulksten 13:52. 
 
V.Boša informē par budžeta atlikumu Kārķu pagastā, kas ir 3800,00 EUR. 
V.A.Krauklis papildina, ka katru gadu, pieņemot budžetu, vienmēr remontiem netiek plānotas lielas summas, 
jo tie nav paredzami, tāpēc izskata jautājumu komitejā, izvērtē, kurš no variantiem ir labākais un piešķir 
finansējumu, pēc tam veic grozījumus budžetā. 
A.Roga aicina balsot, jautājumu virzot izskatīšanai Finanšu komitejā. 
Deputāts A.Krastiņš balsošanā nepiedalās. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR – 
5 deputāti (A.Roga, G.Avote, G.Albergs, D.Bašķe, J.Žurovičs), PRET – nav, ATTURAS – nav, 
Saimniecisko lietu komiteja 
N O L E M J : 

1. Iegādāties Vācijā restaurētu motoru, kas nepieciešams Kārķu pagasta skolēnu pārvadājumu 

autobusam Mersedes Benz Sprinter 515. 

2. Piešķirt nepieciešamos līdzekļus Kārķu pagasta pārvaldei pēc faktiskās izpildes, veicot grozījumus 

pašvaldības budžetā. 

3. Par lēmuma 1.punkta izpildi atbild Ērģemes un Kārķu pagasta pārvaldes vadītājs. 

4. Par lēmuma 2.punkta izpildi atbild Grāmatvedības un finanšu nodaļas vadītājs. 

5. Jautājumu virzīt izskatīšanai Finanšu komitejā. 

Informatīvais jautājums 
 

6. “Par ielu un ietvju pārbūvi Valkas pilsētā 2024.gadā izvērtēšanu” 
A.Roga informē, ka komitejas locekļiem tika izsūtīts 2023.gada prioritāro ielu saraksts, kas tika papildināts. 
Lai noteiktu Valkas pilsētas ielas, kuras vajadzētu iekļaut 2024.gada budžetā kā prioritārās, nepieciešams 
izlemt, kuras tās būs. A.Roga nosauc, viņaprāt, svarīgākos posmus, kas būtu jāsaved kārtībā, proti, Sēlijas 
ielas ietves otra puse un pie veikala “Mego” otra ietves puse. Notiek diskusija par Ausekļa ielas ietves 
sakārtošanu. 
Komitejas locekļi ierosina tomēr sakārtot Tirgus ielas posmu, un tiek uzdoti jautājumi, vai kaut kas tiek darīts 
ar komunikācijām šajā ielā. 
A.Birkavs interesējas par Zvaigžņu ielas komunikācijām. 
G.Avote piedāvā remontēt Tirgus, Tālavas un Zvaigžņu ielas. V.A.Krauklis ierosina izpētīt, kas ir ar 
komunikācijām zem Zvaigžņu ielas, jo šis posms ir neizbraucams. 
A.Birkavs ierosina veidot šādu plānu arī līdz 2025.gadam, lai varētu plānot nopietnākus remontus, iepriekš 
plānojot projektus. 
A.Birkavs nosauc savus variantus – Zvaigžņu iela, Domes bulvāris, Tirgus iela, Ausekļa iela. 
D.Bašķe nosauc savus variantus – Tirgus, Sēlijas un Latgales iela. 
G.Albergs nosauc – Zvaigžņu, Tirgus un Tālavas ielas kreisā puse. Ierosina noskaidrot, cik izmaksātu asfalta 
pārfrēžēšana, lai nebūtu jāveic apjomīgi darbi. 
V.Bavins informē par veiktajiem darbiem atsevišķos posmos Valkas pilsētā un darbu tehnoloģiju. 
J.Žurovičs nosauc Tirgus ielu pie nosacījuma, ka tiek rekonstruēts ūdens vads, Zvaigžņu ielu un Domes 
bulvāri no kopmītnēm līdz Raiņa ielai. 
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V.A.Krauklis piekrīt ierosinājumam par Tirgus, Zvaigžņu un Domes bulvāra ielām, bet nākotnes projektā 
aicina iekļaut arī Sēlijas ielu. 
V.Bavins aicina paredzēt vairāk līdzekļus ceļu remontiem ar karsto asfaltu, tad Zvaigžņu ielas segums tiks 
saremontēts bez papildu līzdekļiem. 
Saimniecisko lietu komitejas locekļi vienojas, ka 2024.gada budžetā būtu nepieciešams paredzēt līdzekļus 
Tirgus ielas, Zvaigžņu ielas, Domes bulvāra ielas un Sēlijas ielas rekonstrukcijām, nosakot tās kā prioritārās. 
 
 
Sēde slēgta pulksten 14:25 
 

Sēdes vadītājs        Aigars Roga 

 

Protokolēja        Ilva Asejeva 
 


